

# 旅者之家 TRAVELERS HUB

# 6D4N FUN OF DUBAI + ABU DHABI 玩转全新迪拜+阿布扎比







#### **SCHEDULE**

**KUALA LUMPUR > DUBAI** (6H50M)

**D2** 

**DUBAI** 

- Dubai Frame (Entrance Included)
- Dubai Mall (Shopping)
- Burj Khalifa at the top Level 124-125 (Entrance Included)
- Take an Abra ride cross the creek to Gold and Spice Souks (Ride ticket included)
- Lamer Beach (Walking Orientation)

**D3** 

#### DUBAI

(B/D)

- Enjoy 1 hour Stretch Limousine (Experience)
- Jumeirah beach (Photo Stop)
- The world's 7-star Burj Al Arab (Photo Stop)
- Souk Madinat Jumeirah (Shopping)
- One way Monorail to Atlantis & Atlantis Hotel (Photo Stop)
- The Pointe (Photo Stop)
- Ain Dubai (Photo Stop)
- Marina Dinner Dhow Cruise (Experience)

**D4** 

#### DUBAI - ABU DHABI (148KM, 1H40M) DUBAL (B/L)

- Sheikh Zayed Grand Mosque (Visit)
- Heritage Village (Walking Orientation)
- Presidential Palace (Photo Stop)
- Yas Mall (Shopping)
- Ferrari World (Photo Stop)
- LAST EXIT (Walking Orientation & Shopping)

**D5** 

#### DUBAI

- Outlet Village (Shopping)
- Desert Safari with BBQ dinner (4 x 4 Wheel Jeep for Desert Safari Drive, Bedouin Campsite & Belly Dance Show)

D6

#### **DUBAI → KUALA LUMPUR** (7H15M++)



5 🛨 HOTEL (4 NIGHTS)

Dubai

x 4 Nights



- ✓ 5 Breakfast / 2Lunch / 2Dinnel
- ✓ Marina Dinner Dhow Cruise
- ✓ Desert Safari with BBQ dinner











CULTURE

**FAMILY** 

SCENIC

**LEI**SURE

SHOPPING

#### DUBAI

- **Dubai Frame** Dubai Frame is an observatory, museum, and monument in Zabeel Park, Dubai. It holds the record for the largest frame in the world. The building has a height of 150.24 meters and a width of 95.53 meters. The building mainly serves as an observatory, providing views of old Dubai in the north and newer parts in the south.
- Burj Khalifa at the top Level 124-125 The World's tallest building. A living wonders. A Stunning work of art. An incomparable feat of engineering. Burj Khalifa is all that. In concept and execution, Burj Khalifa has no peer.
- Lamer Beach Enjoy laid-back fun at Lamer, Dubai's eclectic Seaview with al fresco dining galore. Explore bustling backstreets, treat the kids to action-packed excitement, kick back on the beach or enjoy a Seaview, try a thrilling watersport, discover a new cuisine, or let your hair down by grabbing a drink in one of our licensed venues.
- **Enjoy 1 hour Stretch Limousine** Enjoy 1 hour Stretch Limousine from hotel passing by Jumeirah beach sites, photo stop at the world's 7-star Burj Al Arab.
- Marina Dinner Dhow Cruise Experience it is by sailing on the mellow water of the lagoon by a wooden boat called Dhow, the award-winning dinner cruise company, offers Dhow Cruise Dubai Marina, which is an entertaining and skyline gazing experience. It provides a night view of the Dubai Marina District. It boasts some of the most well-known and iconic developments, such as JBR, Cayan Tower, the Bluewater, Ain Dubai (the most prominent and highest wheel in the world), and countless other eyeball-grabbing sky-high towers.
- **Desert Safari with BBQ dinner** Explore the mysterious sand dunes of the Dubai desert with a great entertainment programmed Dubai Desert Safari Tour and BBQ dinner. This Dubai desert safari tour starts in the afternoon, exploring the Dubai desert with several photo stops. After an exciting dune drive, you'll arrive at the first stop to take in a beautiful sunset. You'll then head to the campsite where you'll have the opportunity to enjoy a camel ride, sandboarding and try out a henna design on your hands or feet. After than, enjoy a delicious barbecue dinner and traditional dance performances around the campfire.

#### **ABU DHABI**

- **Sheikh Zayed Mosque** -It used 46 tons of gold. The giant carpets and crystal-plated chandeliers in the temple are among the best in the world. The pure white dome of the sheikh Zayed Mosque has 82 domes and tour 107-meter-high
- Yas Island the island is home to the Ferrari World Theme Park in Abu Dhabi, including Water Park Hotel, Shopping.
- LAST EXIT It is a first-of-its-kind themed food truck concept offering some of the tastiest street food in Dubai, in a chilled and convenient atmosphere designed to let your imagination run wild.







- 5-Star Hotel
- Visit Dubai Frame Discover the unparalleled views of the city's beauty from a new perspective.
- Burj Khalifa at the top Level 124-125 the tallest building in the world.
- Enjoy 1 hour Stretch Limousine passing by Jumeirah beach sites, photo stop at the world's 7-star Burj Al Arab.
- One way Monorail to Atlantis & photo stop Atlantis Hotel
- Photo stop at famous Insta Spot: The Pointe, Ain Dubai & The world's 7-star Burj Al Arab
- Enjoy Marina Dinner Dhow Cruise
- Desert Safari with BBQ dinner (4 x 4 Wheel Jeep for Desert Safari Drive, Bedouin Campsite & Belly Dance Show)
- Full day Abu Dhabi Tour
- Shopping at Outlet Village, Dubai Mall, Souk Madinat Jumeirah & Yas Mall
- Lamer Beach Enjoy stylish, modern, and relaxed shopping area and huge beach.

Disclaimer: Due to Covid-19 trayel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only





#### 精简行程

第1天

**吉隆坡 → 迪拜** (6小时50分钟++)



(早/午餐)

- 迪拜之框(含入门票)
- 迪拜购物中心(购物)
- 哈利法塔顶层 124-125 (含入门票)
- 乘坐水上德士穿越小河前往黄金及 香料露天市场(包含船票)
- 拉梅尔海滩(歩行游览)

#### 第3天 迪拜

(早/晚餐)

- 享受1 小时加长版豪华轿车(体验)
- 朱美拉海滩 (拍照)
- 世界七星级帆船酒店(拍照)
- 卓美亚古堡市集(购物)
- 乘坐单轨列车前往亚特兰蒂斯 & 并在亚特兰蒂斯酒店拍照留念(拍照)
- The Pointe (拍照)
- 迪拜眼摩天轮 (拍照)
- 迪拜海湾帆船自助晚餐(体验)

#### 第4天

迪拜 - 阿布扎比 (148公里, 1小时40分钟) (早/午餐)

- ・ 谢赫扎耶德大清真寺(游览)
- 民俗村(步行游览)
- 总统府(拍照)
- 亚斯购物中心(购物)
- 法拉利世界(拍照)
- LAST EXIT (步行游览 & 购物)

#### 第5天

(早/晚餐)

- 奥特莱斯购物村(购物)
- 沙漠之旅 + 烧烤自助餐 (四轮驱动车沙漠之旅、露营地 & 肚皮舞表演)

#### 第6天

迪拜 ナ 吉隆坡

(7小时15分钟++)

(早餐)



5 ★ 级酒店(4 晚)

✓ 迪拜

x 4 晚





- ✔ 5 早餐 / 2 午餐 / 2 晩餐
- ✔ 迪拜海湾帆船自助晚餐
- ✔ 沙漠烧烤自助餐











文化

风景

休闲

购物

#### 迪舞

- **迪拜之框** 迪拜之框是位于迪拜 扎贝尔公园的天文台、博物馆和纪念碑。 它保 持着世界上最大框架的记录。 楼高150.24米, 宽95.53米。 该建筑主要用作天文 台, 提供北部旧迪拜和南部新地区的景观。
- 哈利法塔124-125 层顶层 世界上最高的建筑。 活生生的奇迹。 令人惊叹的艺 术作品。无与伦比的工程壮举。
- 拉梅尔海滩-在迪拜不拘一格的海景拉梅尔,享受悠闲的乐趣和丰富的户外用餐 体验。 探索熙熙攘攘的后街,带孩子们享受刺激的活动,在沙滩上放松身心或 欣赏海景,尝试惊险刺激的水上运动,探索新的美食,或者在喝一杯放松身心。
- 享受 1 小时加长豪华轿车 从酒店经过朱美拉海滩景点,在世界七星级帆船酒店 拍照留念。
- 迪拜海湾帆船晚餐-体验迪拜海湾帆船在水面上航行,这是一种娱乐和凝视天际 线的体验。 它提供了迪拜码头区的夜景。在这里可看到最著名的迪拜地标,例 如 JBR、卡延塔、蓝水岛、迪拜眼摩天轮(世界上最著名和最高的摩天轮),以 及无数其他引人注目的高楼。
- 沙漠之旅 + 烧烤自助餐(四轮驱动车沙漠之旅、露营地&肚皮舞表演),探索 迪拜沙漠神秘的沙丘。并在几个停留点拍照。 经过激动人心的沙丘驾驶后,您 将到达第一站,欣赏美丽的日落。 然后您将前往露营地,在那里您将有机会享 受骑骆驼、滑沙和尝试在您的手或脚上设计指甲花。随后,您可以在篝火旁享 受美味的烧烤晚餐和传统舞蹈表演。

#### 阿布扎比

- 谢赫扎耶德大清真寺 它使用了 46 吨黄金。 寺内的巨型地毯和镀水晶吊灯堪 称世界一流。 谢赫扎耶德清真寺的纯白色圆顶有82个圆顶和游览107米高的尖 塔。
- **亚斯岛**-该岛是阿布扎比法拉利世界主题公园的所在地,包括水上乐园酒店、 购物中心。
- LAST EXIT 这是首创的主题美食卡车概念,提供迪拜一些最美味的街头美 食,在凉爽便利的氛围中让您的想象力尽情发挥。

#### 【旅游亮点

- 五星级酒店
- 参观迪拜之框 从全新的角度探索这座城 市无与伦比的美景
- 游览哈利法塔124-125 层顶层 世界最高 的建筑
- 享受 1 小时加长豪华轿车 途经朱美拉海 滩景点,在世界七星级帆船酒店拍照留念
- 乘坐单轨列车前往亚特兰蒂斯 & 并在亚特 兰蒂斯酒店拍照留念
- 著名Insta 打卡点 The Pointe、迪拜眼摩 天轮&世界七星级帆船酒店

- ╱ 享受迪拜海湾帆船自助晚餐
- 沙漠之旅 + 烧烤自助餐 (四轮驱动车沙漠 之旅、露营地 & 肚皮舞表演)
- 阿布扎比全日游
- 购物天堂 奥特莱斯购物村、迪拜购物中 心、卓美亚古堡市集 & 亚斯岛
- 拉梅尔海滩 享受时尚、现代、轻松的购 物区&海滩

**免责声明**:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

**备注**:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

### **DUBAI + ABU DHABI** 迪拜+阿布扎比

\*\*\*\*

#### Credit Card Currency 货币 Call credit card centre to extend your credit card limit 信用卡 \* Credit Card are used widely in UAE Dubai Dirhams (AED) 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 迪拜迪拉姆 (AED) 许多信用卡在迪拜+阿布扎比通行. **Exchange Rate Dial Code** MYR 1: AED 0.80 货币兑换率 拨号代码 Abu Dhabi 阿布扎比 : +971 2 USD 1: AED 3.60 1令吉: 0.80 迪拉姆 Dubai 迪拜 : +971 4 1美金: 3.60 迪拉姆 Voltage 电压 **Power Socket** Type G (3-pin) G型(3脚) 230 Volts, 50 Hz 插头 \*Please bring a universal 230伏特,50赫兹 electric plug adapter \*请自带多功能插座 Luggage Time Different 时差 Each individual are entitled to check in 1 luggage of Approximately 4 Hours Allowance not more than 20kgs and a hand carry bag not more 行李托运 behind Malaysia time than 7kgs. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提 标准时差慢马来西亚时间4小时 行李上机, 以及托运行李不超过20公斤 Weather 气候 Summer 夏季 冬季 Winter Apr - Oct 4月 - 10月 Nov - Mar 11月 - 3月 26°C - 38°C 12°C - 22°C Aircraft Type 飞机型号 A320 A330 Boeing 777 Departure Date: Flight: 出发日期: 航班行程: Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: 团费: Tipping: 小费: Agent Collection Fee: 旅行社代收费: Visa: Travel Insurance: 答证: 旅行保险:

**Travel Agent:** 

# 旅者之家 TRAVELERS HUB

## TRAVELERS HUB TOURS SDN BHD

(896493-M) TDC No - KPI /I N : 6250

Email: web@travelershub.com.my

TOTAL: 总数:

2-3-3A, Kompleks Kantonmen Prima, No: 698, Batu 4 Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur, Malaysia. Tel: +6016-3919333 | +603-27326615 | Fax: +603-27326619 Web: www.travelershub.com.my